

# CORDIS

### 2025 精選中式晚宴菜譜 2025 SPECIAL CHINESE DINNER MENU

至尊蜜汁叉燒、蔥油海蜇、刀拍青瓜 Barbecued supreme pork loin with honey Chilled jelly fish with spring onion and sesame oil Chilled pickled cucumber

XO醬玉帶花枝片西蘭花 Sautéed scallop and cuttlefish with broccoli in homemade XO sauce

> 姬松茸蟲草花北菇燉雞湯 Double-boiled chicken soup with blaze mushroom, cordycep flower and shiitake

頭抽薑蔥蒸沙巴龍躉 Steamed giant garoupa with ginger, spring onion and first-pressed soy sauce

> 脆皮蒜香雞 Roasted crispy-skin chicken with garlic

雲腿瑤柱扒菜苗 Braised pea sprouts with Yunnan ham and shredded conpoy

鮑汁海皇燴香苗 Braised fried rice with assorted seafood in abalone sauce

蝦子鮮菇乾燒伊麵 Stewed e-fu noodle with fresh mushroom and shrimp roe

遠年陳皮紅豆沙 Sweetened red bean soup with dried tangerine peel

> 美點雙輝 Chinese petit four

每席港幣 HK\$7,888 (已包括加一服務費) 包括席間三小時供應各式汽水、橙汁及特選啤酒

HK\$7,888 net (inclusive of 10% service charge) per table of 12 persons Includes 3-hour serving of soft drinks, chilled orange juice & selected beer



### 香港康得思酒店中式慶典餐飲禮遇

#### 條款及細則:

- 1) 此禮遇只適用於 3SUPREME 客戶。
- 2) 禮遇適用於即日起至 2025 年 8 月 31 日期間新預訂及舉行的宴會。
- 3) 3SUPREME 客戶需於 7 天前致電 3552 3366 預訂宴會·並說明享用「3SUPREME 禮 遇」·方可享用此禮遇。
- 4) 免費贈送的「至尊蜜汁叉燒禮盒」只適用於外賣·並需提前3天致電明閣預訂·電話: 35523300。
- 5) 此禮遇的供應情況需視乎預訂時的實際情況而定,請致電 3552 3366 查詢不適用的日子。
- 6) 客戶於宴會當日需出示 3SUPREME App 內有效的 e-ID·方可享用此禮遇。
- 7) 圖片只供參考。
- 8) 此禮遇不可與其他折扣優惠同時使用,及不可以兌換現金。
- 9) 香港康得思酒店保留隨時更改及取消任何條款及細則的權利,或停止供應此禮遇而不需預 先公布。如有任何爭議,香港康得思酒店保留完全及最終決定權。

## Chinese celebration packages at Cordis, Hong Kong

#### Terms & conditions:

- 1) These privileges are applicable to 3SUPREME customers only.
- 2) These privileges are available to new bookings for events scheduled from now until 31 August 2025.
- 3) 3SUPREME customers are required to call 3552 3366 to make reservations of a banquet seven days in advance and quote "3SUPREME privileges" to enjoy the privileges.
- 4) The complimentary "Supreme Barbecued Pork Loin Gift Box" is available for takeaway only and requires pre-order with Ming Court at 3552 3300 three days in advance.
- 5) The supply of these privileges is subject to the actual availability at the time of booking. Please call 3552 3366 to enquiry the blackout dates.
- 6) To enjoy these privileges, customers are required to present their valid 3SUPREME e-ID on their 3SUPREME App on the event date.
- 7) Photos are for reference only.
- 8) These privileges cannot be used in conjunction with other promotions and discounts/and cannot be exchanged for cash.
- 9) Cordis, Hong Kong reserves the right to amend or withdraw the terms and conditions or terminate these privileges without prior notice. In case of any dispute, Cordis, Hong Kong's decision shall remain final and binding.

